
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 479
Vil ministeren, i forlængelse af ministerens svar på TRU alm. del – spørgsmål nr. 345 
(Transportudvalget 2024-25), oplyse, hvorfor der ikke har været flere end to statslige 
udbud med BSM-asfalt på fire år, når der med BSM-asfalt kan spares både jomfruelige 
råstoffer, som er en mangelvare, og op imod 70-75 pct. CO2?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kenneth Fredslund Petersen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kenneth.petersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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